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Anonymizováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 

27. dubna 2016 a zákonem č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, 

 ve znění pozdějších předpisů 

 

Zápis 

z III. zasedání Zastupitelstva města Dubňany, které se konalo 

ve středu dne 14. 9. 2022 v 17.00 hodin v sále Kulturního domu v Dubňanech 
 

Přítomno:  19 členů zastupitelstva 

Omluveni:      Mgr. Ivana Hartmanová, Ing. Petr Příkazský 

Neomluveni:   

 

Zahájení:  Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Program: 1. Plnění rozpočtu města Dubňany ke dni 31. 8. 2022 

2. Návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí mimořádné dotace spolku 

FK Baník Dubňany, z.s. z rozpočtu města Dubňany pro rok 2022 

3. Návrh na poskytnutí peněžitého daru příjemci MM Praktik s.r.o. Hrušky 

4. Návrh na přijetí nepeněžitého daru – pozemku p.č. XXXXX a podílu id. 

½ na pozemku p.č. XXXXX v k.ú. Dubňany 

5. Nabídka podílu id. ½ na pozemcích p.č. XXXXX a XXXXX v k.ú. 

Dubňany k odkupu pro město 

6. Ukončený záměr na prodej pozemku p.č. 3339/104 v k.ú. Dubňany 

7. Ukončený záměr na prodej pozemku p.č. 3389/18 v k.ú. Dubňany 

8. Různé 

9. Diskuze 

10. Usnesení 

11. Závěr 

 

Zahájení: 

 

III. zasedání Zastupitelstva města Dubňany v roce 2022 zahájil a řídil starosta František Tříska. 

Přivítal přítomné, úvodem upozornil, že zasedání zastupitelstva je natáčeno místní kabelovou 

televizí a příspěvky budou v nezměněné podobě zveřejněny. Konstatoval, že je přítomno             

19 zastupitelů a orgán je tedy usnášeníschopný. Přečetl jednotlivé body programu s tím, že 

v bodě Různé přednesou zprávy předsedové Finančního a Kontrolního výboru. Zeptal se na 

případné doplnění návrhu a nechal o programu hlasovat. 

 

Hlasování:  pro = 19   proti = 0  zdržel se = 0 

 

Program zasedání byl schválen. 

 

Starosta určil za ověřovatele zápisu paní Petru Kohoutovou a JUDr. Václava Nováka, za 

zapisovatelku paní Jiřinu Chludilovou. Proti výkonu určených funkcí nebylo námitek.  

 

 

1. Plnění rozpočtu města Dubňany ke dni 31. 8. 2022 

 

Ing. Grégrová úvodem informovala o posledním rozpočtovém opatření č. 4, kterým se navyšují 

příjmy o 993,9 tis. K a výdaje o 969,5 tis. Kč. Zrekapitulovala konečné částky s tím, že RO        
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č. 4, stejně jako ostatní, je na webu města.  

Dále okomentovala plnění rozpočtu města ke dni 31. 8. 2022. Příjmy jsou k tomuto datu ve výši 

86 748,4 tis. Kč, tj. 73,61 % celkových předpokládaných příjmů a výdaje 101 839,5 tis. Kč, tj. 

58,14 % celkových plánovaných výdajů, rozpočet je schodkový – 15 091,1 tis. Kč, financován 

je z přebytků minulých let, použito z nich bylo 17 345,1 tis. Kč. Uhrazeny byly dvě splátky 

DIÚ celkem v částce 2 254,0 tis. Kč. 

Starosta přečetl návrh na usnesení, otevřel diskuzi a zeptal se na případný jiný návrh. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany se seznámilo a  v z a l o  n a  v ě d o m í  plnění 

rozpočtu příjmů a čerpání rozpočtu výdajů města Dubňany ke dni 31. 8. 2022. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19  proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 1/III/22 

 

 

2. Návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí mimořádné dotace spolku FK Baník 

Dubňany, z.s. z rozpočtu města Dubňany pro rok 2022 

 

Spolek požádal o mimořádnou dotaci na pořízení nového systému pro hlášení na hřišti, tzv. 

rozhlasovou ústřednu. Důvodem je špatná funkčnost stávajícího zařízení. Jedná se o částku 

20 000 Kč, vzhledem k již obdržené dotaci je třeba, aby schválilo zastupitelstvo. Rada města 

doporučuje schválit, fotbal patří do společenského života města a návštěvnost utkání je velká. 

Starosta přečetl návrh na usnesení a dal prostor k dotazům.  

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  poskytnutí dotace ve výši 20 000 Kč 

z rozpočtu města pro rok 2022 a veřejnoprávní smlouvu s příjemcem FK Baník 

Dubňany, z.s., IČO: 66609976, Hodonínská 672, 696 03 Dubňany,  za účelem 

pořízení rozhlasové ústředny DEXON JPA 1185, včetně instalace a zaškolení 

obsluhy.  

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19  proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 2/III/22 

 

 

3. Návrh na poskytnutí peněžitého daru příjemci MM Praktik s.r.o. Hrušky 

 

Praktická lékařka MUDr. Martina Michalíková požádala město o doplatek ve výši 40 896 Kč, 

což je rozdíl mezi vykázanou škodou a pojistným plnění. Starosta přečetl její žádost. V prosinci 

loňského roku došlo na zdravotním středisku ke škodní události z důvodu závady vody v zubní 

ambulanci v 1. patře budovy. MUDr. Michalíková vykázala škodu na zařízení ve výši 203 114, 

23 Kč a zničeny byly vakcíny ve výši 20 093 Kč. Obdržela pojistné plnění v částce 182 311 Kč 

a žádá nyní o uhrazení rozdílu. Rada města doporučila částku 40 896 Kč uhradit. Závada byla 

na straně města. Starosta přečetl návrh na usnesení a dal prostor k diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  poskytnutí peněžitého daru ve výši 

40 896 Kč a darovací smlouvu mezi Městem Dubňany a příjemcem MM Praktik 
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s.r.o., IČO: 29378311, Písečná 593, 691 56 Hrušky, za účelem úhrady rozdílu mezi 

vyčíslenou škodou a pojistným plnění ze škodní události. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

Hlasování:  pro = 19    proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 3/III/22 

 

Starosta předal před dalším bodem slovo místostarostce. 

 

 

4. Návrh na přijetí nepeněžitého daru – pozemku p.č. XXXXX a podílu id. ½ na 

pozemku p.č. XXXXX v k.ú. Dubňany 

 

Paní XXXXX požádala město o souhlas s umístěním šesti parkovacích míst namísto stávajících 

dvou podélných. Místa jsou potřebná pro plánovanou výstavbu bytového domu na ulici 

Palackého. Žadatelka nabídla jako dar pozemek a spoluvlastnický podíl na dalším pozemku 

v uvedené lokalitě. Místostarostka přečetla návrh na usnesení a dala prostor k diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  přijetí nepeněžitého daru – pozemku 

p.č. XXXXX, ostatní plocha, o výměře 6 m2 a spoluvlastnický podíl id. ½ na 

pozemku p.č. XXXXX, ostatní plocha, o výměře 11 m2, vše v k.ú. Dubňany, a 

darovací smlouvu mezi Městem Dubňany a dárcem paní XXXXX, nar. XXXXX, 

Palackého XXXXX, 696 03 Dubňany. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a místostarostka požádala o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19     proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 4/III/22 

 

 

5. Nabídka podílu id ½ na pozemcích p.č. XXXXX a XXXXX v k.ú. Dubňany 

k odkupu pro město 

 

Paní XXXXX nabídla městu svůj spoluvlastnický podíl na výše uvedených pozemcích za cenu 

20 Kč/m2. Tato orná půda se nachází v lokalitě pod Horní hutí. Místostarostka přečetla návrh 

na usnesení a dala prostor k dotazům. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  nabytí nemovitých věcí – odkup 

spoluvlastnického podílu ideální ½ na pozemcích p.č. XXXXX, orná půda, výměra 

3 168 m2 a p.č. XXXXX, orná půda, výměra 397 m2, vše v k.ú. Dubňany, od paní 

XXXXX, nar. XXXXX, Palackého XXXXX, 696 03 Dubňany, za cenu 35 650 Kč. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a místostarostka požádala o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 5/III/22 
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6. Ukončený záměr na prodej pozemku p.č. 3339/104 v k.ú. Dubňany 

 

Rada města projednala žádost pana XXXXX o možnost odkupu pozemku o výměře 98 m2 na 

ulici Palackého a po zhotovení znaleckého posudku na stanovení ceny byl vyhlášen záměr 

města na prodej. Jako jediný zájemce se přihlásil pan XXXXX, s podmínkami záměru souhlasí. 

Místostarostka přečetla návrh na usnesení a dala prostor k dotazům. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o   převod nemovité věci – prodej 

pozemku p.č. 3339/104 v k.ú. Dubňany o výměře 98 m2 panu XXXXX, nar. 

XXXXX, Na Dílech XXXXX, 696 03 Dubňany, za cenu 197 000 Kč dle znaleckého 

posudku č. 62/2022-8117.  

Náklady spojené s prodejem hradí kupující. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a místostarostka požádala o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 18   proti = 0  zdržel se = 1 

         Zatloukal 

Usnesení 6/III/22 

 

 

7. Ukončený záměr na prodej pozemku p.č. 3389/18 v k.ú. Dubňany 

 

Manželé XXXXX požádali o možnost odkupu pozemku sousedícího s jejich zahradou                   

u rodinného domu na Horní huti. K vyhlášenému záměru se přihlásili jako jediní, souhlasí se 

stanovenou cenou a dalšími náklady souvisejícími s prodejem. Místostarostka přečetla návrh 

na usnesení a dala prostor k dotazům. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  převod nemovité věci – odprodej 

pozemku p.č. 3389/18 v k.ú. Dubňany o výměře 48 m2 manželům XXXXX, nar. 

XXXXX a XXXXX, nar. XXXXX, oba bytem Horní huť XXXXX, 696 03 Dubňany, 

za cenu 26 440 Kč dle znaleckého posudku č.78/2022-8133. 

Náklady spojené s prodejem hradí kupující. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a místostarostka požádala o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 7/III/22 

 

Místostarostka předala zpět slovo starostovi. 

 

8. Různé 

 

Finanční výbor – zpráva o činnosti za rok 2022 a za období 2018 – 2022 

 

Předseda FV zastupitel Kamil Zatloukal okomentoval nejprve činnost v letošním roce, kdy se 

členové sešli dvakrát. Projednán byl závěrečný účet, zpráva o přezkumu hospodaření města, 

rozpočtová opatření a další. Provedeny byly kontroly u některých agend – místních poplatků, 

pronájem movitých a nemovitých věcí, vedení pokladny apod. 

Připomněl, že v celém volebním období pracoval výbor ve stejném složení, vyjmenoval jeho 

členy, kteří se sešli celkem 15x, provedeno bylo 46 kontrol, nebyly zjištěny nedostatky.  
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Závěrem poděkoval členům FV  za jejich práci. 

Starosta přečetl návrh usnesení, vyzval k případným dotazům či jinému návrhu. 

  

Zastupitelstvo města Dubňany  v z a l o  n a  v ě d o m í  zprávu o činnosti 

Finančního výboru zastupitelstva města za rok 2022 a za volební období 2018 až 

2022. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 8a/III/22 

 

Kontrolní výbor – zpráva o činnosti za rok 2022 a za období 2018 - 2022 

 

Předseda KV radní Ing. Jan Duroň vyjmenoval členy výboru, kteří se letos sešli čtyřikrát                

a v měsíci březnu provedli kontroly některých usnesení ZM a RM. Zpracované zápisy kontrol 

jsou součástí materiálu. Poděkoval za spolupráci pracovníkům městského úřadu, konkrétně 

Mgr. Lucii Chludilové a Ing. Daně Panákové a všem členům výboru. 

Starosta přečetl návrh usnesení a otevřel diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  v z a l o  n a  v ě d o m í  zprávu o činnosti 

Kontrolního výboru zastupitelstva města za rok 2022 a za volební období 2018 až 

2022. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 19   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 8b/III/22 

 

 

9. Diskuze 

 

Úvodem tohoto bodu obdrželi zastupitelé další materiál, a to Seznam investičních akcí – Plán 

rozvoje města Dubňany. Jak starosta vysvětlil, váhal s tímto příspěvkem z důvodu blížících se 

voleb, ale myslí si, že neuškodí krátce zrekapitulovat tyto akce s plánovanou realizací v r. 2019 

až 2022. Vyjmenoval je dle seznamu s tím, že naprostá většina z nich se uskutečnila. U těch 

rozpracovaných či odložených poskytl stručné informace k současnému stavu.  Závěrem dodal, 

že to byly problémové roky a zhodnocení výsledku je na občanech. 

Podle JUDr. Nováka je zřejmé, že některé akce mají přesah do dalších let, ale on chce vzhledem 

k složité situaci s energiemi připomenout fotovoltaiku, a to nutnost rezervace výkonu FWE pro 

budovu městského úřadu. 

Starosta odpověděl, že připravit žádost bude úkolem Energetické komise, jíž je zastupitel 

předsedou. 

Ing. Lysý řekl, že seznam byl ambiciózní s velkým množství akcí vhodně naplánovaných. 

Zvládla se toho spousta, jsou další plány, čeká se na dotace. Za jeho stranu chce říct, že uvedené 

akce schválili a podpořili. Závěrem vyjádřil poděkování. 

Starosta mu poděkoval za jeho slova, řekl, že projektů je připravených moc. Co se energií týká, 

mají být od listopadu ceny zastropovány, a co to bude znamenat pro město, řekne později. 

Pana XXXXX zajímá vývoj u stavebních míst. Ví, že město už něco připravuje a ptá se, jak to 

bude dál do budoucna, co mohou očekávat mladí lidé.  
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Starosta odpověděl, že v územním plánu jsou další dvě lokality. V ulici Luční (za Krby) se čeká 

na stavební povolení, má zde být devět rodinných domů. Jednání už několik let probíhá ohledně 

lokality mezi koupalištěm a tenisovými kurty, kde by měla být od lesa rekreační zóna a v další 

větší části se počítá s výstavbou RD. Situace je tu problémová, je hodně vlastníků pozemků. 

Pro město je důležitá hlavně směna se Slováckým statkem. Jedná se také se státem, jehož 

pozemky jsou potřeba pro uskutečnění záměru. Další stavební lokalita je v prodloužení ulice 

Na Dílech, kde probíhá zasíťování, ukončeno bude příští rok. 

Ing. Chládková vznesla dotaz na situaci ohledně dotace na rekonstrukci fotbalových kabin. 

Příležitostně s vnuky či dětmi z mateřské školy II navštěvují travnaté hřiště.  

Starosta odpověděl, že ZM v červnu schvalovalo podání žádosti, nicméně výzva je vyhlášena 

teprve nyní. Obcím dle ní bude přiznáno 50 % uznatelných výdajů, do kterých v tomto případě 

nepatří komunikace, přípojky, sítě, klubovna, které jsou součástí projektu a které mj. nyní 

projektant vyčlení. Připomněl, že na zasedání v červnu zazněly požadavky na dražší variantu, 

tj. výstavba dalšího patra s tím, že město dostane na 1 Kč 2 Kč. V současnosti se zdá, že město 

na 1 Kč dostane cca 35 haléřů. Žádost se ovšem podá, zastupitelstvo tak rozhodlo. Pokud ale 

bude město z 25 mil. Kč hradit 15 a více mil. Kč, je třeba se podle starosty zamyslet, zda to 

neudělat jinak.  

Starosta dále vzpomněl požadavek Mgr. Švagerky, ať město žádá na kraj o kofinancování této 

dotace kvůli lepšímu bodovému ohodnocení. Bylo zjištěno, že podobný program byl ukončen 

v únoru, v současnosti není. A o individuální dotaci žádat lze, ale ne, pokud je žádáno o krytí 

jinde. Sám má zkušenost, že šance na dotaci z kraje je v případě, pokud je vše předjednáno. 

Více by mohl říct JUDr. Novák, který tam působil. 

 Mgr. Švagerka reagoval, že je členem finančního výboru na kraji, letošní první výzvu 

projednávali. Je městu k dispozici, jak starosta říká, že je třeba předjednat. Přednese to na 

výboru, aby byly tyto prostředky uvolněny a mohlo se zažádat. 

Starosta zopakoval, že o individuální dotaci žádat nelze, pokud je krytí jinde, v tomto případě 

u Národní sportovní agentury.  

Mgr. Švagerka znovu nabídl, že je připraven přijít na radu města nebo na MěÚ o věci jednat. 

Podle něho starosta směšuje individuální dotaci a program sportovní agentury. 

Starosta opět vysvětlil, že pokud je na tento účel vyhlášen program sportovní agenturou, nelze 

žádat na kraj o individuální dotaci na stejný účel. Tyto informace byly zjišťovány přímo                 

u zdroje.   

JUDr. Novák úvodem řekl, a jak zdůraznil, říká to vůbec poprvé, že byl místopředsedou 

finančního výboru na kraji. Podle jeho slov jsou standardy poskytování individuálních dotací 

postaveny na následující bázi: nejprve se žádá o tematickou dotaci, pokud je na tento účel 

vyhlášena. Pokud není vyhlášena, můžete požádat o individuální dotaci. Druhá možnost je, 

pokud žádáte o tematickou dotaci a nenasbíráte dostatek bodů, můžete požádat o individuální 

dotaci. To je litera směrnice dotací Jihomoravského kraje. Praxe pro individuální dotaci je 

ovšem podobná jako v poslanecké sněmovně při „porcování medvěda“ a přímluva vlivných 

osob – radních, předsedů výborů – je velmi důležitá a rozhodující. 

Podle Mgr. Švagerky je účelem získání dotace z Jihomoravského kraje. Chce se domluvit na 

tom, že věc přednese na finančním výboru a zajistí, ať zastupitelstvo vyhlásí takovou 

tematickou dotaci a město o ni může požádat. Stejně tak jako byla ta výzva začátkem roku na 

podporu sportovních spolků.   

Starosta reagoval, že chtěl především informovat veřejnost o skutečnosti, že v současnosti není 

o co na kraji žádat. 

Paní XXXXX se zeptala, jak to bude s hřištěm u Nálezného. Podle probíhající diskuze na 

sociálních sítích má být úplně zlikvidováno. Sama to považuje za dezinformaci. 

Starosta potvrdil, že se jedná o dezinformaci, myslí si, že záměrnou. O plánované realizaci 19 

stavebních míst v této lokalitě se ví už dávno, konkrétně budou rodinné domy stát v místě 
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bývalých zahrádek. Každému podle něho musí být jasné, že při přípravě komunikací                        

a zasíťování pozemku se jedná o velké přesuny stavebního materiálu, parkování velkých strojů 

apod. Je to zkrátka staveniště. Příští rok je v plánu výstavba základových desek domů a pak 

město hřiště obnoví. Může vzniknout třeba multifunkční hřiště nebo případně za určitých 

podmínek nová sokolovna. Požádal občany, ať se příště zeptají. 

Další diskutující pan XXXXX úvodem řekl, že zastupitelé zřejmě vědí, o čem bude mluvit. 

Všichni obdrželi v uplynulých dnech několik otázek a on vysvětlí, proč nejprve anonymně. 

Chtěl vědět, kdo zareaguje. Z mailu bylo možno zjistit, že pochází z jeho firmy Úsporné 

bydlení, později pak, že je to aktivita zastupitelů s 90. let. Důvodem jsou podle něho současné 

pře mezi zastupiteli. Pan XXXXX přečetl prohlášení těchto bývalých členů ZM, kde vyjadřují 

zklamání nad současným stavem komunální politiky v Dubňanech a otázky položené lídrům 

kandidujících stran jsou reakcí. Uvedl také jména těchto zúčastněných osob v počtu 12 včetně 

něho. Oznámil, že chce položit otázky, protože dosud na ně odpověděl jen pan Švagerka. Zeptal 

se, zda odpoví lídři teď, nebo pošlou odpovědi písemně, a on je uveřejní. Jmenovitě se obrátil 

na starostu.  

Starosta odpověděl, že je také jeden z prvních zastupitelů a jeho nikdo neoslovil. Jména těch 

zúčastněných se dověděl v den zasedání ZM a jednoho z nich už kontaktoval. Telefonicky před 

svědky se dověděl úplně jiné informace, než jaké uvádí pan XXXXX. A bude takto kontaktovat         

i ty ostatní. Starosta nevidí důvod zpovídat se zrovna panu XXXXX. Přes některá opačná 

tvrzení, on je na úřadě téměř každý den a občané mají možnost za ním přijít. Pokud není 

přítomen, zaměstnanci si vyžádají od občanů telefonní číslo a on se jim ozve. Nepotřebuje jim 

nic vzkazovat přes pana XXXXX, zvláště za takových okolností. Pan XXXXX tady zřejmě 

někoho protěžuje a jako blízký příbuzný jednoho z kandidátů si podle něho hraje na někoho 

povolaného k tomu informovat veřejnost. Starosta závěrem řekl, že to je jeho odpověď                   

a opakoval, že bude kontaktovat ty další, aby mohl konfrontovat, co pan XXXXX komu řekl.  

Pan XXXXX reagoval, že oslovoval ty neaktivní v politice, může to dokázat podpisem. Otázky 

chce pokládat kvůli transparentnosti a plnění slibů, ptá se, s kterou má starosta problém. 

Starosta odpověděl, že s žádnou, pokud je položena normálním způsobem. Nebude ale 

odpovídat někomu, kdo je úzce spojen ne s jednou, ale se dvěma kandidujícími stranami. 

Mgr. Nedvědíková jako lídr reagovala na pana XXXXX. Mail jí přišel 1. září, nepohoršil ji 

obsah, ale to, že je anonymní. Zdvořile vyzvala odesílatele, aby sdělil, kdo za tímto počinem 

je. Nikdo jí neodpověděl, takže není pravda, že nereagovala. Přišel další anonymní mail 

požadující odpovědi pro občany a ona opět marně vyzvala, ať se pisatel představí. Není podle 

ní korektní a slušné, že s tím vyrukoval na zasedání a na cosi si hraje. A pokud má člověka 

v jedné straně, je to podle ní střet zájmů. 

Zastupitel Zemský se přidal, že rovněž nebude odpovídat na otázky položené takovým 

způsobem. 

Zastupitel Flajsar rovněž nebude na otázky pana XXXXX odpovídat. Myslí si, že občané města 

dobře vědí, kdo pro ně celé období pracoval a chce pracovat dál. Poukázal také na některá 

vulgární vyjádření členů strany p. Švagerky vůči členům jiných stran.  

Starosta do toho nechce vstupovat, ale musí oznámit, že od provozovatele kabelové televize, tj. 

firmy NOEL, obdrželo před měsícem město upozornění na dodržování obsahu vysílání KT 

v období před volbami dle příslušného zákona. Domnívá se, že stávající dění už je na hraně         

a například vystoupení pana XXXXX sem nepatří. Obhajitelná je tato diskuze snad z důvodu, 

že jsou přítomni zástupci všech volebních stran. Posouzení je ale na kontrolních orgánech, chtěl 

by tuto tematiku už opustit. K vystoupení pana XXXXX starosta ještě pro upřesnění řekl, že 

jím kontaktovaný bývalý zastupitel mu před svědky uvedl, že byl panem XXXXX osloven           

a požádán o podpis teprve den před zasedáním. Přitom pan XXXXX tvrdil, že za maily měsíc 

či dva starými jsou tito lidé. Teď přiznává, že jim to řekl včera. 

Mgr. Švagerka se ohradil proti vyjádření pana Flajsara, myslí si, že to na zastupitelstvo nepatří. 
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Podle pana XXXXX byli na začátku tři a postupně přibývali. Dále ocenil podporu pořizování  

domovních čistíren vod občany Dubňan. Připomněl, že byly vládou zastropovány ceny energií 

a upozornil na následky toho pro občany a aby byli obezřetní, přitom uvedl nějaké částky               

a srovnání. Znovu se obrátil na starostu a chtěl položit otázku k energiím starostovi. 

JUDr. Novák si myslí, že nějaký průzkum a ankety na zasedání ZM nepatří, to má jiné úkoly, 

které zde musí řešit. Navrhuje zastavit tuto diskuzi hlasováním zastupitelů. 

Podle starosty není třeba hlasovat, vidí to stejně a pan XXXXX mluvil opakovaně, takže tímto 

je ukončena. K energiím dodal, že vyjádření vlády kolikrát za pár dní už neplatí. Situace se 

posouvá, také částky uvedené panem XXXXX jsou zjednodušené, lidé mají různé dodavatele             

a různé tarify. Chce hlavně říct, že zastropování cen pro město znamená, že bude platit jak za 

plyn, tak za elektřinu 5,5x více než nyní. Což by všichni měli vzít na vědomí. 

JUDr. Novák upozornil, že bude mluvit poněkud déle. Připomněl, že je v zastupitelstvu od roku 

1994 s výjimkou jednoho období. Nyní na čtyři roky končí a je už víceméně přítomen jako 

občan nezatížený současnou volební strategií a chce se takto vyjádřit. Všichni se podle něho 

shodnou, že hospodářská a společenská krize je obrovská a dotkne se nejen občanů, ale 

v obrovském rozsahu také měst a obcí. Znamená to, že budoucí zastupitelstvo bude mít před 

sebou vážný a těžký úkol. Myslí si, že se víceméně může zapomenout na štědré investice a že 

bude prvořadé udržet stávající zařízení města v provozuschopném stavu. Jak zmínil starosta, 

částka 35 milionů za energie je ubíjející kvůli tomu, že ze 100 milionového rozpočtu města činí 

85 % výdaje nezbytné a ty zbývající procenta by měly být na investice. Vzhledem k vývoji           

a vážnosti situace, také k blížícím se volbám, se domnívá, že je nyní ve vedení města zapotřebí 

zkušenost a schopnost. Město by mělo být řízeno rozumem, kritérii ve volbách by neměly být 

sympatie či nesympatie k těm kterým osobám. Každý občan sledující zasedání ZM v průběhu 

volebního období si může udělat obrázek, jak se kdo chovat a co dělal. Budoucí vedení města 

bude potřebovat obrovské zkušenosti se samosprávou. Ve stávajícím zastupitelstvu vidí velkou 

koncentraci mladých a schopných lidí, kteří mají velký potenciál osobního růstu. Ten může být 

zužitkován v dalším volebním období 2026-2030 a v období, co nyní nastane, by jim mělo být 

umožněno nabírat zkušenosti v některých funkcích. Proslov JUDr. Novák ukončil s tím, že si 

je vědom, že se nebude líbit všem a popřál těm, co budou znovu zvoleni, aby se jim dařilo, ale 

aby si byli vědomi, že politika není všechno. Přeje vše dobré. 

Následoval potlesk přítomných. 

Starosta reagoval, že JUDr. Novák skutečně nekandiduje, takže měl na delší proslov právo. 

Ing. Lysý se vrátil k příspěvku pana XXXXX, oceňuje ho, anketa byla vítaná, ale nešťastná 

forma. Na zveřejněných kandidátkách stran jsou podle něho zajímaví lidé, bude z čeho vybírat. 

Děkuje za práci v ZM panu Novákovi a paní Hartmanové, kteří už nekandidují, byli aktivní, 

učil se od nich. Přivítal by jejich působení např. v poradních orgánech. 

Pan XXXXX v dalším vystoupení kritizoval stávající zařazení provozovny na ulici Hodonínská 

dle územního plánu, podle něho je pan XXXXX tímto poškozen. Nedosáhne z toho důvodu na 

dotaci z titulu Zelená úsporám. V následné diskuzi se starostou, Ing. Balažíkovou a JUDr. 

Novákem mu bylo doporučeno obrátit se se záležitostí standardní cestou na městský úřad. 

Pan XXXXX dále přišel s tématem vyhlášených dotací pro školy na zateplení a rekuperaci. 

Vidí problém ve škole ve třídách, kde je horko. Nabízí odborníky, kteří by toto řešili. Čekají 

nás respirační choroby a covid, rekuperační jednotka by o 40 až 60 %  snížila dle jeho mínění 

nemocnost dětí. Mrzí ho, že město se o dotaci nepřihlásilo. 

Starosta na to řekl, že město bude žádat na příští rok o  25 mil. Kč dotace na investice do 

základní školy prostřednictvím zasmluvněné agentury. Projekty jsou připraveny a ředitel chce 

do dotace zahrnout i tento problém. Starosta dále upozornil, že nyní řešená dotace na fotbalové 

kabiny je dobrým příkladem, jak tom stát s dotacemi je. Na začátku bylo 90 %, pak 70 %, nyní 

je to 50 % z uznatelných, což bude výsledně 35 %. Z hodně stran slyší, že lze na vše získat 

dotace, ale pak je výsledek takový. Obce jsou státem nuceny dělat to, na co jsou dotace. Což je 
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podle něho špatné, měly by dělat to, co nejvíc potřebují. Někdy to obce dostává do dluhových 

pastí. V případě základní školy schválila podání žádosti o dotaci rada města a je přislíbeno          

90 %, které pokud budou, tak to město i při drahých energiích zvládne. 

Pan XXXXX opět nabídl odborníky na rekuperaci, kteří by ji dodali za výhodnou cenu. Podle 

něho to sníží covid. 

Reagovala Mgr. Nedvědíková když řekla, že ve zdravotnictví pracuje 35 let a podle jejích 

znalostí žádná rekuperace nesníží riziko nákazy covidem. Toto jsou tvrzení těch, kdo je 

dodávají. Každý epidemiolog řekne, že viry mutují a mutace se postupně přizpůsobují i těmto 

rekuperacím. Jsou to nesmysly.  

Panu XXXXX podle jeho slov účinnost rekuperace potvrdili odborníci. 

Mgr. Švagerka si nemyslí, že se osobními útoky něčeho dosáhne. Za své sdružení chce říct, že 

se chce dívat dopředu na to, co můžou dostáhnout. Ví, že to nebude lehké a přejí si, aby lidé 

došli v hojném počtu k volbám a rozhodli, kdo povede město. 

Závěrečnou diskuzi na téma energie zahájil Ing. XXXXX dotazem, jak je na tom město se 

zateplením budov. Podle něho je toto první krok jak zamezit úniku tepla, další je výměna 

topných těles, na třetí místo by dal umístění fotovoltaik. Ing. XXXXX je za využití dotací na 

tento účel, zpracoval by nově také audit energetické náročnosti městských budov. Oba 

kritizovali, že na základní škole se před novou fasádou nezateplily zdi s odkazem na výpočet 

možné úspory.  

Starosta v reakci uvedl, že městské budovy jsou desetiletí zpátky zatepleny včetně výměny 

oken. Podle JUDr. Nováka nelze nic dělat překotně nebo zateplovat budovy pořád dokola. 

Problém je, zda energie vůbec budou. Energetická komise navrhla umístění fotovoltaik na 

budovy a v plánu je návrh na diagnostiku energetické náročnosti budov a celý soubor úsporných 

opatření pro snížení energetické náročnosti. Záležitost nelze řešit rychle, musí se dělat 

systematicky. Městský úřad ve spolupráci s komisí to dělá. Ve věci zateplení základní školy je 

podle obou třeba vzít v úvahu tloušťku zdi a její další parametry.  

Ing. XXXXX závěrem prohlásil, za koho konkrétně kandiduje.  

Starosta s ohledem na jeho již dřívější upozornění potřeby dodržovat zákon o televizním                        

a rozhlasovém vysílání před volbami, požádal lídra strany, ať se k tomu vyjádří. 

Podle Mgr. Švagerky je to na provozovateli, myslí si, že tu probíhá svobodná diskuze, nemůže 

za něčí vyjádření. 

Místostarostka vstoupila do diskuze s tím, že pokud má někdo něco k chodu města či na 

zastupitele, může mít jakékoliv připomínky, co se týká volební kampaně, od toho jsou letáky, 

ať si to přítomní nechají na potom. 

Starosta ukončil téma energií s tím, že každý může mít svůj názor. Ale při investicích do 

zateplení apod. je třeba počítat, kolik se jimi ušetří. To se opomíjí, nelze jít překotně, není totiž 

vše černobílé. Jsou zde i další hlediska. Byla tu kritika, že má město 50 milionů na účtu. Co by 

teď dělali, kdyby tam tyto finance nebyly. Některé okolní obce mají dokonce naspořeno 

mnohem více. Prioritou je pokrýt potřeby občanů. Pro další případnou diskuzi  doporučil  

zájemcům zřízení energetického fóra 

Pan XXXXX na to řekl, že důvodem kritiky bylo, že peníze ztrácí inflací hodnotu a že se za ně 

mohlo více vybudovat. Chce omluvit pana XXXXX, přistěhoval se z Rohatce, neví, jak to tady 

chodí. Říkali mu s Mgr. Švagerkou, ať si tu rétoriku nechá. 

Starosta reagoval, že zákon platí i v Rohatci a podle něho musí být vyváženost volebních 

projevů. Pokud to někdo nahlásí, bude se to vyšetřovat,  provozovatel to řešit nebude. 

 

Protože nebylo dalších diskutujících, starosta poděkoval všem, kteří po čtyři roky tvořili orgán 

zastupitelstva města. Přestože se ne vždy shodli, děkuje jim za spolupráci. Přeje všem a městu 

především, ať je po volbách lepší situace a těší se na shledanou. 
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10. Usnesení 

  

1/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany se seznámilo a  v z a l o  n a  v ě d o m í  plnění rozpočtu příjmů 

a čerpání rozpočtu výdajů města Dubňany ke dni 31. 8. 2022. 

 

2/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  poskytnutí dotace ve výši 20 000 Kč z rozpočtu 

města pro rok 2022 a veřejnoprávní smlouvu s příjemcem FK Baník Dubňany, z.s., IČO: 

66609976, Hodonínská 672, 696 03 Dubňany,  za účelem pořízení rozhlasové ústředny 

DEXON JPA 1185, včetně instalace a zaškolení obsluhy.  

 

3/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  poskytnutí peněžitého daru ve výši 40 896 Kč     

a darovací smlouvu mezi Městem Dubňany a příjemcem MM Praktik s.r.o., IČO: 29378311, 

Písečná 593, 691 56 Hrušky, za účelem úhrady rozdílu mezi vyčíslenou škodou a pojistným 

plnění ze škodní události. 

 

4/III/21 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  přijetí nepeněžitého daru – pozemku p.č. 

XXXXX, ostatní plocha, o výměře 6 m2 a spoluvlastnický podíl id. ½ na pozemku p.č. 

XXXXX, ostatní plocha, o výměře 11 m2, vše v k.ú. Dubňany, a darovací smlouvu mezi 

Městem Dubňany a dárcem paní XXXXX, nar. XXXXX, Palackého XXXXX, 696 03 

Dubňany. 

 

5/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  nabytí nemovitých věcí – odkup 

spoluvlastnického podílu ideální ½ na pozemcích p.č. XXXXX, orná půda, výměra 3 168 m2       

a p.č. XXXXX, orná půda, výměra 397 m2, vše v k.ú. Dubňany, od paní XXXXX, nar. 

XXXXX, Palackého XXXXX, 696 03 Dubňany, za cenu 35 650 Kč. 

 

6/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o   převod nemovité věci – prodej pozemku p.č. 

3339/104 v k.ú. Dubňany o výměře 98 m2 panu XXXXX, nar. XXXXX, Na Dílech XXXXX, 

696 03 Dubňany, za cenu 197 000 Kč dle znaleckého posudku č. 62/2022-8117.  

Náklady spojené s prodejem hradí kupující. 

 

7/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  převod nemovité věci – odprodej pozemku p.č. 

3389/18 v k.ú. Dubňany o výměře 48 m2 manželům XXXXX, XXXXX a XXXXX, nar. 

XXXXX, oba bytem Horní huť XXXXX, 696 03 Dubňany, za cenu 26 440 Kč dle znaleckého 

posudku č.78/2022-8133. 

Náklady spojené s prodejem hradí kupující. 
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8a/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  v z a l o  n a  v ě d o m í  zprávu o činnosti Finančního výboru 

zastupitelstva města za rok 2022 a za volební období 2018 až 2022. 

 

8b/III/22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  v z a l o  n a  v ě d o m í  zprávu o činnosti Kontrolního výboru 

zastupitelstva města za rok 2022 a za volební období 2018 až 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Poznámka: 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Součástí zápisu jsou mimo příloh doručených přes úložiště městského úřadu: 

 

a) Prezenční listina 

b) Přínos – návrhy na usnesení 

c) Přínos – Seznam investičních akcí – Plán rozvoje města Dubňany 
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 16.  Závěr 

 

Starosta ukončil III. zasedání Zastupitelstva města Dubňany v 19.30 hodin. 

Zápis byl vyhotoven dne 19. 9. 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

        …………………………………. 

         František Tříska 

                starosta 

 

 

 

 

 

        …………………………………. 

         Jiřina Chludilová 

             zapisovatelka 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………………………………………….. 

ověřovatelé:   Petra Kohoutová   JUDr. Václav Novák 

          

 

 

 

 

 


